毋須鎖匙開門

Convenience of keyless access

再不用為丟失鎖匙而煩惱,再不會為被鎖在門 外而沮喪。用密碼或藍牙開門,簡單快捷!

No more hassle of locating forgotten keys and no more frustration of accidental lock-outs.

查看進出記錄

View access logs

當每次主用戶使用藍牙開鎖時,可查看訪客使 用藍牙鎖匙 / 密碼到訪您家的進出記錄。

Monitor when visitors enter your home for peace of mind. PIN code access logs are updated every time the master owner uses a bluetooth key.

毋須上網

Works offline

創新的加密技術,讓門鎖毋須連接互聯網亦可操 作。更有效防止黑客透過WIFI網絡入侵門鎖。

Our innovative encryption technology allows your lock to work without internet access, increasing reliability against WiFi hacking.



規格 Specifications

門厚 Door thickness	35mm (1-3/8") 至to 60mm (2-3/8")
鎖中 Backset	60mm (2-3/8") 或or 70mm (2-3/4")
門外 Outer body	60x145x11 (mm)
門內 Inner body	65x160x30 (mm)
重量 Weight	1.64kg (2.8lb)
開門模式 Operation method	密碼 PIN code
	藍牙開鎖 Bluetooth key
	鎖匙 Emergency key
顏色 Color	啞黑色 Matte Black
操作溫度 Operation temperature	-20°C ~50°C
緊急電源 Emergency power	9V 鹼性電池 Alkaline battery
電源 Power	4 AA 電池 Batteries
	(長達12個月 Up to 12 months)
物料 Materials	AI、鋅合金、ABS塑膠 AI, Zinc Alloy, ABS
防水防塵級別	IP65
Ingress protection rating	

- * 規格如有更改,恕不另行通知。 Specifications are subject to change without prior notice.
- * 所有產品資料由 igloohome Pte. Ltd.提供。 All product information provided by igloohome Pte. Ltd.



igloohome



Exclusive Distributor for Hong Kong & Macau





Q (+852) 2765 9667 Plc@plc.com.hk



Deadbolt 2S Metal Grey

藍牙密碼智能附加鎖

The World's Slimmest Smart Deadbolt

多種開門模式 **Multiple entry modes**

適用於密碼、 手機藍牙鎖匙和機械鎖匙。

Works with PIN codes, bluetooth keys on smartphone, and emergency physical keys.

隨時隨地建立密碼

Create PIN codes anytime and anywhere

屋主可使用手機APP建立訪客密碼及藍牙鎖匙,同時 管理它們的有效時間。

Grant access to your home when you're away, and set duration of PIN codes or bluetooth keys.













- 輕觸式鍵盤 Touch screen keypad

- 鎖匙蓋 & 鎖匙孔位置 Key cap & Key hole
- 5 9V後備電源位 9V jumpstart

- 電池蓋開關鍵 Battery cover release
- Battery cover
- 手動開關旋轉鈕 Thumbturn
- Lock Screen Key

門鎖功能 Lock features



若連續輸入錯誤的密碼,鍵盤將會停止操作。 The keypad is disable after several incorrect PIN code attempts to ensure your property is always

隨機安全碼 Masking Security Code

在輸入碼前先輸入隨機數字,以降低入侵者透 過指紋得悉密碼的風險。

Enter the masking codes before your password to reduce the risk of intruders checking fingerprints.



應急電源 **Emergency power supply**

門鎖電池沒電時,可以使用外置9V電池來啟動 門鎖。

When lock batteries are flat, an external 9V battery can be used to jump-start the lock.

私隱模式 **Privacy mode**

可在室內啟動私穩模式, 防止室外啟動門鎖屏 幕開鎖進入。

Activate this from indoors to prevent electronic entry from the outside.

用戶可設置自動上鎖時間 (以秒為單位) 或選擇 自動感應上鎖。

Select the duration (in seconds) before the lock automatically locks. Sensor re-lock included.



防拆警報 **Tamper alarm**

如入侵者試圖從門外強行撬開門鎖,警報會即 時啟動。

The lock will sound if intruders attempt to pry the lock from the door.